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INTERPELACJA io86q9 BaLh,4ą

W sprawie przekazywania informacji o pracach drogotyych przez MZDiT
do lokalnej prasy zwyprzedzeniem

Zwracam się z uprzejmq prośbq o wprowadzenie standardów

informacyjnych, n,viqzanych z przekazywąniem wiądomości o planowanych

pracach drogowych przez MZD|T do lokalnej prasy i mediów.

obecnie mąmy n,uiększonq liczbę prac remontowych dróg Z czego jestem

usatysfakcjonowany, ponieważ jako Przewodniczqcy Komisji Infrastruktury

wrnz z całq Komisjq wielolcrotnie wnioskowaliśmy do Prezydentą o większe

nakłady drogowe.

Powyższe dziąłąnia spetniajq moje oczekiwąnią i liczę na utrzymanie

tempa oraz ilości remontowanych dróg w naszym mieście.

Chciatbym jednak, aby poprawiła się komunikacja pomiędzy MZDiT,

ą mieszkańcami Częstochowy, którzy otrzymujq często opóźnione informacje

o remontach przez co mogq czuć się zaskoczeni.

Chciałbym, ąby decyzjq Ęrekcji MZD|T wprowadzono standardy

informaĘ ne, któr e byłyby b ez.,,uzgl ędnie prz es trz e gąne'

Remontów, przebudów, inwesĘcji etc. nie planuje się z dnią na dzień,

zątem Z pewnym wyprzedzeniem MZD|T powinien obowiqzkowo informowąć

lokalnq prąSę i medią, tak aby informacja mogła trafić do mieszkańców.

Nie wystarczy tylko informacja ne stronie MZDiT, ale potrzebny jest przekaz

informacji do szerszego grona odbiorców. (Jwaząm, że informacje powinny być

przekazywane do prasy i mediów ną co najmniej 7 dni przed rozpoczęciem



robot, ct w uzasadnionych przypadkach ną co najmniej 3 dni. Pon,voli to unilcrtqć

dezinformacji drogowej i przygotować się mieszkańcom do objazdów.

Wobec powyższego proszę Pąną Ęrektora o wprowadzenie standąrdów

informaĘnych i benlzględne przestrzeganie zapisów przez MZDiT.
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